
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Kastje over aflopend contract 

dierenasiel. 

 Klopt het dat het huidige contract met dierenbeschermingscentrum Amersfoort voor 

de opvang van zwerfdieren eind 2019 af loopt? 

 En zo ja mogen wij er dan van uitgaan dat de wethouder dit ergens op zijn agenda 

heeft staan en er al zijn gedachten over heeft laten gaan? 

 In hoeverre is de wethouder genegen om dit weer naar Hilversum te halen? Zeker nu 

het nieuwe bestuur van dierasiel Crailo grote stappen heeft gemaakt om schoon schip 

te maken?   

 

met vriendelijke groet 

Ron Lancé 

Hart voor Hilversum 

 


